

TRADEMARK ASSIGNMENT

Electronic Version v1.1
 Stylesheet Version v1.1

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT
NATURE OF CONVEYANCE:	MERGER
EFFECTIVE DATE:	04/02/2007

CONVEYING PARTY DATA

Name	Formerly	Execution Date	Entity Type
Bayer CropScience GmbH		04/23/2007	LIMITED LIABILITY COMPANY: GERMANY

RECEIVING PARTY DATA

Name:	Bayer CropScience AG
Street Address:	Alfred-Nobel-Str. 50
City:	D-40789 Monheim
State/Country:	GERMANY
Entity Type:	Aktiengesellschaft: GERMANY

PROPERTY NUMBERS Total: 1

Property Type	Number	Word Mark
Registration Number:	2515685	RICESTAR

CORRESPONDENCE DATA

Fax Number: (302)658-5614
Correspondence will be sent via US Mail when the fax attempt is unsuccessful.
 Phone: 302-658-9141
 Email: crothstein@cblh.com, trademarks@cblh.com
 Correspondent Name: Stanley C. Macel, III, Esq.
 Address Line 1: P. O. Box 2207
 Address Line 4: Wilmington, DELAWARE 19899

ATTORNEY DOCKET NUMBER: 1426-1604

DOMESTIC REPRESENTATIVE

Name: Stanley C. Macel, III, Esq.
 Address Line 1: P. O. Box 2207

CH \$40.00 2515685

Address Line 4: Wilmington, DELAWARE 19899

NAME OF SUBMITTER:	Stanley C. Macel, III
--------------------	-----------------------

Signature:	/scm/
------------	-------

Date:	06/13/2007
-------	------------

Total Attachments: 1 source=Merger#page1.tif

Bescheinigung nach § 21 BNotO

**Certificate under
§ 21 Federal Notary Act**

Aufgrund der am 2. April 2007 erfolgten Einsicht in das beim Amtsgericht Düsseldorf unter HRB 46985 geführte elektronische Handelsregister der Bayer CropScience Aktiengesellschaft und das beim Amtsgericht Frankfurt unter HRB 49796 geführte elektronische Handelsregister der früheren Bayer CropScience GmbH bescheinige ich:

Based on inspection dated 2 April 2007 of the electronic Commercial Register of the Local Court Düsseldorf of Bayer CropScience Aktiengesellschaft under HRB 46985 and of the electronic Commercial Register of the Local Court Frankfurt/Main of the former Bayer CropScience GmbH under HRB 49796 I hereby certify:

1. Die Bayer CropScience Aktiengesellschaft mit Sitz in Monheim, Deutschland, ist mit der Bayer CropScience GmbH mit Sitz in Frankfurt/Main, Deutschland, als übernehmender Rechtsträger nach Maßgabe des Verschmelzungsvertrages vom 26. Februar 2007 sowie der Zustimmungsbeschlüsse ihrer Hauptversammlung und der Gesellschafterversammlung des übertragenden Rechtsträgers jeweils vom selben Tage verschmolzen. Die Verschmelzung wurde am 2. April 2007 eingetragen und wurde dadurch rechtlich wirksam.
2. Die Bayer CropScience GmbH ist mit Wirksamkeit der Verschmelzung am 2. April 2007 erloschen.

1. Bayer CropScience Aktiengesellschaft with its seat in Monheim, Germany, has been merged as assuming legal entity with Bayer CropScience GmbH with seat in Frankfurt/Main, Germany, pursuant to the merger agreement dated 26 February 2007 as well as the approving resolution of its general meeting and the shareholders meeting of the transferring legal entity, each from the same date. The merger has been registered on 2 April 2007 and was hence legally effective.
2. Bayer CropScience GmbH does no longer exist from the merger being legally effective on 2 April 2007.

23. April 2007

23 April 2007


Ulrich Wittersheim, Notar/Notary

TRADEMARK